



INTERNATIONAL STANDARD ISO 6746-2:2003
TECHNICAL CORRIGENDUM 1

NORME INTERNATIONALE ISO 6746-2:2003
RECTIFICATIF TECHNIQUE 1

Published/Publié 2004-03-15

INTERNATIONAL ORGANIZATION FOR STANDARDIZATION • МЕЖДУНАРОДНАЯ ОРГАНИЗАЦИЯ ПО СТАНДАРТИЗАЦИИ • ORGANISATION INTERNATIONALE DE NORMALISATION

Earth-moving machinery — Definitions of dimensions and codes —

Part 2: Equipment and attachments

TECHNICAL CORRIGENDUM 1

Engins de terrassement — Définitions des dimensions et des codes —

Partie 2: Équipements et accessoires

RECTIFICATIF TECHNIQUE 1

Technical Corrigendum 1 to ISO 6746-2:2003 was prepared by Technical Committee ISO/TC 127, *Earth-moving machinery*, Subcommittee SC 4, *Commercial nomenclature, classification and rating*.

Le Rectificatif technique 1 à l'ISO 6746-2:2003 a été élaboré par le comité technique ISO/TC 127, *Engins de terrassement*, sous-comité SC 4, *Nomenclature commerciale, classification et performances*.

Page 6, Annex A

Correct the status of Annex A from “normative” to “informative” in the title of the annex, as follows.

Annex A
(informative)

Heights

(Like the other annexes in ISO 6746-2:2003, Annex A gives examples of the application of the dimensional coding system — in its case, in respect of heights — for information.)

Page 6, Annexe A

Corriger le caractère de l'Annexe A en remplaçant dans le titre de l'annexe «normative» par «informative», comme suit:

Annexe A
(informative)

Hauteurs

(Comme les autres annexes de l'ISO 6476-2:2003, l'Annexe A donne des exemples d'application du système de codage des dimensions — en l'occurrence, relatives aux hauteurs — pour information.)